
 
 

Referat fra ekstraordinær generalforsamling onsdag den 30. oktober 2024   

 

 

Der var mødt 20 personer op til den ekstraordinære generalforsamling. 16 stemmeberettigede og 2 

unge som overgav deres stemmeret til deres forældre, så i alt 18 stemmeberettigede. 

 

Punkt 1: Valg af dirigent: Hans Herman Storm blev valgt og konstaterede at den ekstraordinære 

generalforsamling var lovlig indvarslet. 

 

Punkt 2: Valg af stemmetællere: Hannibal og Randi Storm 

 

Punkt 3: Valg af 2 suppleanter: 3 meldte sig; Rikke Karkov Hansen, Britt Mears og Charlotte 

Folkvardt som alle 3 præsenterede sig.  

Alle stemte og stemmerne fordelte sig således: Rikke 17 stemmer, Charlotte 10 stemmer og Britt 9 

stemmer. Herefter indtræder Rikke direkte i bestyrelsen, mens Charlotte bliver suppleant. 

Tak fordi i meldte jer – det er dejligt ☺ 

 

Punkt 4: Indkomne forslag: Der var kommet forslag om at der skulle tales om det kommende 

ekstraordinære repræsentantsskabsmøde. Stilleren af forslaget havde dog måtte melde afbud til 

vores møde, men der kom en fin snak omkring emnet. Vennike startede med at fortælle lidt 

forhistorien om til, fortalte at bestyrelsen har indgivet deres svar (forslag 1) til hvilket af de 2 

fremkomne forslag vi ønsker (1: Formand og næstformand kommer på valg 2: Hele bestyrelsen går 

af). Vennike fortalte hvorfor at bestyrelsen har valgt at stemme sådan og det er pga af hvis hele 

bestyrelsen går af og lad os sige formand samt 2 øvrige medlemmer bliver valgt ind igen, så står vi 

igen med problemet om manglende samarbejde i DRF´s bestyrelsen og så er vi lige vidt var SAR´s 

bestyrelses mening. 

Der kom en god snak omkring alt dette, og desværre så havde vi ikke mulighed for at kunne vise 

indkaldelsen til det ekstraordinære repræsentantsskabsmøde da den endnu ikke er kommet. SAR 

håber at kunne sende 2 repræsentanter afsted til mødet, og Janne Bæktoft tilbyder at være den 

ene, da hun alligevel skal afsted for Distrikt 5.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Punkt 5: Eventuelt: Janne Bæktoft spørger om det er muligt at få lågen i ridehuset ordnet. Man skal 

være bodybuilder for at åbne og lukke den fordi den hænger. Bestyrelsen arbejder videre på det. 

 

Hannibal anmoder om at folk overvejer om de kunne tænke sig at overtage hendes plads i 

bestyrelsen ved den kommende generalforsamling i februar 2025. Begrundelsen for dette er, at 

Hannibal synes der skal sidde folk i bestyrelsen som Bjarne og Dorit kan se sig selv arbejde sammen 

med og det er ikke længere tilfældet med hende.  

 

 

Er der ingen der ved generalforsamlingen der ønsker at overtage, så sidder hun naturligvis sin 

periode ud som er frem til generalforsamlingen i 2026.  

 

 

Vi takker for i dag og for et godt møde, tak for fremmødet. Vi ses til ordinær generalforsamling i 

februar 2025 ☺ 

 

 

 

Referant, Hannibal 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 


